
    

 
   Referat fra Årsmøte Røyken & Åros JFF 2025           

05. mars kl. 1900 
Skytterhuset Follestad. 

 
Årsmøtet ble åpnet av leder Ronny Nygaard, som gikk igjennom konstituering av møtet. Det 
var 16 frammøtte inkludert styret.  

 

Dagsorden og saksliste:  
1 Konstituering av møtet med:   

- Godkjenning av innkallingen    Godkjent 
- Godkjenning av dagsorden       Godkjent 
- Valg av ordstyrer    Gisle Helgesen 
- Valg av sekretær     Steinar Paulsen 
- Valg av tellekorps     Knut Johan Ruud, Tor Erik Nordby 
- Valg av to medlemmer til å    

underskrive protokollen     Knut Johan Ruud, Tor Erik Nordby 
 
Etter at punktene under konstituering av møtet var godkjent, overtok ordstyrer Gisle 
Helgesen klubba og loset årsmøtet gjennom resten av sakslista.  
 

- 2. Årsmeldinger fra siste kalenderår  
Årsmeldingene for styret og Åroselva ble presentert av Ronny Nygaard, Markagruppa 
av Morten Viken og Tur/aktivitetsgruppa av Jørgen Dahl.  
Alle årsmeldinger godkjent, og spesielt røyeturen fikk svært gode tilbakemeldinger. 

 

- 3. Revidert regnskap fra siste kalenderår  
- Regnskapet godkjent.  

Regnskapet ble gjennomgått av kasserer Morten Viken. Foreningen har svært god 
økonomi og «revisor» Gisle Helgesen bekreftet at han kunne anbefale årsmøtet å 
godkjenne regnskapet.  
 

- 4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak  
Ingen innkomne saker. 

 

 



- 5. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden  
Styret har ingen andre saker til behandling. 

 
 

- 6. Styrets forslag til virksomhetsplan og budsjett. 
Virksomhetsplan ble presentert av lede Ronny Nygaard og budsjettet av Steinar 
Paulsen og Morten Viken. Både virksomhetsplan og budsjett ble godkjent. Når det 
gjaldt planlagte dugnader og annen aktivitet, ble det bedt om at disse bekjentgjøres 
bedre. Det var også interesse for å kunne melde seg på i ulike arbeidsgrupper 
/interessegrupper slik at man kan få etablert en litt fastere gjeng rundt de ulike 
gruppene. Styret ser positivt på innspillet og tar det med seg i videre planlegging av 
vårens dugnader og aktiviteter. 
Når det gjaldt budsjettet ble det stilt et par spørsmål ved at det var budsjettert med 
underskudd på drift i 2025. Dette skyldes dels at midler til elvetiltak fra 2023 ikke har 
vært brukt tidligere, men må brukes i 2025. I tillegg er det tatt høyde for å få satt i 
gang aktiviteter for ungdom og jaktgruppa. Dette vil man normalt søke tilskudd til, 
men det har ikke vært noen som har kunnet ta på seg dette i 2024 så derfor har man 
lagt inn en åpning for å ha rom for å sette i gang aktivitet med egne midler inntil 
videre. 
 
 

- 7. Styrets forslag til kontingent (lav, middels, høy sats) for hovedmedlem skap.  
Forslag: Ingen kontingentendringer og  videreføring av «lav kontingentandel». 
 
 

- 8. Valg av styre i henhold til foreningens vedtekter § 8  
 
Det nye styret består av følgende:  
- Leder   Ronny Nygaard    
- Nestleder   Steinar Paulsen   
- Kasserer  Morten Viken   
- Sekretær  Steinar Paulsen  
- Styremedlem Jørgen Dahl 
- Styremedlem  Henning Børve Figenschou 
 
Alle valgt enstemmig. 

  
 
 
 
 

- 9. Valg av valgkomite:  
 
Ny valgkomite:  

- Geir Randen (leder)  
- Espen Hansen Aspås 

        



10. Valg av revisor(er)  
- Gisle Helgesen 
 
 
 
11. Valg av foreningens representanter til regionlagets årsmøte. 

- Morten Viken  og Henning Figenschou.  
Foreningen har 3 delegater, men det var ingen andre fra årsmøtet som var interessert. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Åros 07.03.25 
 

. 
Steinar Paulsen 
Sekretær 
 
 
 
 
 
 
   Dette referatet er godkjent av:  

                                            
………………………                 ……………………………. 
Knut Johan Ruud                    Tor Erik Nordby 


